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Subject: RE: spreeklijn rond MR oplopende besmettingen Curacao
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Helder. EEE Ik geef het door aan AZ.

Dank!

van: IENECENN @minvws.nl>
Datum: donderdag 12 nov. 2020 8:50 PM

@minvws.nl=,

Onderwerp: RE: spreeklijn rond MR oplopende besmettingen Curacao

We hebben zojuist met de stakeholders op Curacao gesproken. Belangrijkste punten zijn:

- Er zijn 2 klusters in het ziekenhuis met rond de 30 besmettingen onder het personeel. VWS bemiddelt om vervangend
personeel te regelen, deels via andere ziekenhuizen in de regio en deels versnelling AMI recrutering die al op de rol stond.

- De GGD en het Ministerie hebben nog steeds geen meuw personeel voor BCO en 2e teststraat geworven terwijl de

honorering van het bestandsverzoek al 6 weken geleden is gecommuniceerd. Wij hebben hier onze zorgen over geuit.
- Afgesproken dat CUR morgen een concept bestrijdingsplan gericht op de huidige situatie zal opstellen en dat voor het

gesprek met Zita morgen avond met ons zal delen.

- We hebben gemeld dat de trend van besmettingen de komende week echt omlaag moet omdat we anders in Nederland het

verhaal van Curacao op geel niet meer kunnen drooghouden.

Wat betreft de woordvoeringslijn voor de MP morgen stellen we voor dat het volgende wordt toegevoegd:

- melden nichting AZ dat door besmettingen van personeel m het CMC ziekenhuis de contimuteit van zorg m het geding 1s.

Geen actieve woordvoeringslijn, maar wel dat AZ het weet als er vragen komen.

- de komende dagen/week zal RIVM en VWS de trend in de gaten houden met het oog op het reisadvies voor Nederlandse

toeristen.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[ICEEDN)HEXENinv ol
Datum: donderdag 12 nov. 2020 3:46 PM
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Onderwerp: FW: spreeklijn rond MR oplopende besmettingen Curacao

AZ vraagt om een spreeklijn voor (rond) de MR morgen over het oplopende aantal besmettingen op Curagao. En of dat effect

heeft voor reisadvies en de vele mensen die inmiddels een ticket hebben geboekt voor de Kerst.

Dit heb ik nu aangeleverd.BE zien heeft vanmiddag overleg met Curacao. Dat kan weer leiden tot aanpassing van de lijn.
Als jij naar de MR gaat morgen zou je ‘m natuurlijk ook nodig kunnen hebben.

Groet,

Dubbel


